



Biographies of proposed Directors

Chantal De Vrieze (permanently representing 7 Capital sprl)



Chantal De Vrieze is CEO of Altran Belgium and Luxembourg since October 2016. She started her career in 1984 at AGFA, then Banque Van Breda, where she gained a solid background in Sales and Marketing. Between 2003 and 2015, she successively served as Sales Director, Managing Director of Econocom Benelux and a member of the Board of Directors of Econocom Group (European provider of B2B digital solutions). In June 2015, she became Country Manager of Altran Belgium (international consulting group for innovation and advanced engineering). She is graduated in law from the

University of Ghent. She is also a member of the Board of Directors of Axa Belgium, Guberna (Belgian Institute of Directors) and Agoria, and a member of the FEB Strategic Committee.

Chantal De Vrieze (représentante permanente de 7 Capital sprl)

Chantal De Vrieze est CEO d'Altran Belgique et Luxembourg depuis octobre 2016. Elle débuta sa carrière en 1984 chez AGFA, puis Banque Van Breda, où elle s'est forgée une solide expérience en Sales et Marketing. Entre 2003 et 2015, elle a occupé successivement les fonctions de Sales Director, Managing Director d'Econocom Benelux et enfin, membre du conseil d'administration d'Econocom Group (fournisseur européen de solutions digitales B2B). En juin 2015, elle devient Country Manager d'Altran Belgium, groupe international de conseil en innovation et ingénierie avancée. Elle est licenciée en Droit à l'Université de Gand (RUG). Chantal De Vrieze est par ailleurs membre du Conseil d'Administration d'Axa Belgium, Guberna (Institut belge des Administrateurs) et Agoria, et membre du Comité stratégique de la FEB.

Patricia Langrand (permanently representing MMBu)



Patricia Langrand is currently Managing Directors of her own consulting firm MMBu. She started her career with France Telecom, where she held several positions including Strategic Marketing Director. From 1996 to 1999, she was Assistant Director of Consumer Electronics, Audiovisual, Networks and Telecom for the Ministry of Economy, Finance and Industry. In 1999, she became Chief Digital Officer & Chief Technical Officer for Canal +. At the end of 2002, she joined the Executive Committee of Orange as General Manager of the Group's Digital Media & Entertainment activities. From 2009 to 2015, she

was Executive Vice-President of Steria Group (European Digital Services Company), in charge of innovation, business development, marketing and communication. She is graduated from the Ecole Polytechnique (Paris) and Telecom ParisTech.. She is also a member of the Conseil National du Numérique (France).

Patricia Langrand (représentante permanente de MMBu)

Patricia Langrand est actuellement à la tête de sa propre société de conseils MMBu. Elle démarre sa carrière chez France Telecom où elle occupera plusieurs fonctions dont celle de Directrice Marketing stratégique. De 1996 à 1999, elle rejoint le Ministère de l'Économie, des Finances et de l'Industrie en tant que sous-directeur de l'Électronique grand public, de l'audiovisuel, des réseaux et des télécoms. En 1999, elle devient de Chief Digital Officer & Chief Technical Officer de Canal+. Fin 2002, elle poursuit sa carrière au sein du Comité Exécutif d'Orange en tant que Directrice Générale des activités Digital Media & Entertainment du Groupe. De 2009 à 2015, elle est Vice-Présidente Exécutive du Groupe Steria (société de Services du numérique en Europe), en charge de l'innovation, du business développement du marketing et de la communication. Elle est diplômée de l'Ecole Polytechnique (Paris) et de Telecom ParisTech. Elle est également membre du Conseil National du Numérique en France.